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Protokół Nr LIII/23 
z LIII Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2018-2023 

odbytej w dniu 26 października 2023 roku 
 
 
W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                            -  Witold Kwiatkowski,  

3. Zastępca Wójta                                                          - Piotr Rosłoniec, 

3. Skarbnik Gminy Celestynów                                     -  Agnieszka Kurek, 

4. Sekretarz Gminy Celestynów                                    -  Krzysztof Boczarski, 

5. Sołtysi                                        -  wg załączonej listy 

obecności. 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, 

sołtysów  oraz zaproszonych gości. Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu. 

Stwierdził, iż na sali znajduje się 12 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do 

podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał 

proponowany porządek obrad Sesji: 

Proponowany porządek  obrad Sesji Rady Gminy Celestynów: 

 1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.  

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Gminy Celestynów;  

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2023-2038;  

c) ustalenia stawek podatku od nieruchomości;  

d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
miejscowości Dąbrówka i Celestynów - ,,Cmentarz Celestynów”;  

e) zmiany uchwały Nr 524/23 Rady Gminy Celestynów z dnia 31 sierpnia 2023 roku w 
sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Celestynów;  

f) wyboru ławników do sądów powszechnych.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami.  

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych.  

5. Sprawy różne.  
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6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 28 września 2023 roku.  

7. Zamknięcie obrad.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie: autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Gminy Celestynów 

dotyczącej zakupu pojazdu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Dyzin; autopoprawki do 

projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Celestynów na lata 2023-2038; projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Gminy 

Celestynów w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy 

Celestynów, jej utworzenia i nadania statutu;  projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w roku 2024; projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla społeczności lokalnej miasta Żytomierz w rejonie żytomierskim w Ukrainie w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa i projektu uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla społeczności lokalnej miasta Gliniany 

w obwodzie lwowskim w Ukrainie w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa. Większość projektów uchwał została omówiona na posiedzeniu Komisji. 

 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok Gminy Celestynów została wprowadzona do porządku obrad w głosowaniu 

elektronicznym. (11 głosów za, 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu). 

 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Celestynów na lata 2023-2038 została wprowadzona do porządku 

obrad w głosowaniu elektronicznym. (12 głosów za). 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Gminy Celestynów w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy Celestynów, jej utworzenia i nadania 

statutu został wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu elektronicznym. (12 

głosów za). 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla społeczności lokalnej 

miasta Gliniany w obwodzie lwowskim w Ukrainie w związku z konfliktem zbrojnym na 
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terytorium tego państwa został wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu 

elektronicznym. (12 głosów za). 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla społeczności lokalnej 

miasta Żytomierz w rejonie żytomierskim w Ukrainie w związku z konfliktem zbrojnym 

na terytorium tego państwa został wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu 

elektronicznym. (12 głosów za). 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego w roku 2024 został wprowadzony do 

porządku obrad w głosowaniu elektronicznym. (12 głosów za). 

 

 

Proponowany porządek  obrad Sesji Rady Gminy Celestynów: 

 1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.  

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Gminy Celestynów;  

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2023-2038;  

c) ustalenia stawek podatku od nieruchomości;  

d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Dąbrówka i Celestynów - ,,Cmentarz Celestynów”;  

e) zmiany uchwały Nr 524/23 Rady Gminy Celestynów z dnia 31 sierpnia 2023 roku w 

sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Celestynów;  

f) wyboru ławników do sądów powszechnych; 

g) zmieniającej uchwałę Rady Gminy Celestynów w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy Celestynów, jej utworzenia i nadania statutu; 

h) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla społeczności lokalnej miasta Gliniany 

w obwodzie lwowskim w Ukrainie w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa; 

i) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla społeczności lokalnej miasta Żytomierz 

w rejonie żytomierskim w Ukrainie w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa; 
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j) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w roku 2024.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami.  

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych.  

5. Sprawy różne.  

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 28 września 2023 roku.  

7. Zamknięcie obrad.  

 

Porządek obrad została przyjęty w głosowaniu elektronicznym. (12 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poprosił o przedstawienie autopoprawki 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Gminy 

Celestynów, ponieważ nie była ona wcześniej omówiona. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w pkt 2 została zmieniona klasyfikacja. 

Wartościowo jest to opisane na tą samą kwotę i dotyczy  zabezpieczenia środków w 

budżecie w wysokości 640.000,00 zł na zakup pojazdu pożarniczego dla OSP w 

Dyzinie z racji tego, że gmina będzie właścicielem tego pojazdu. Wprowadza się 

150.000,00 zł z dotacji przyznanej przez samorząd województwa mazowieckiego z 

programu:. ,,Mazowsze dla straży pożarnej”. 

 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał, czy do tego zakupu jest jakaś dodatkowa 

furtka, aby pozyskać środki zewnętrzne. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że ochotnicza straż pożarna czyniła starania, 

żeby uzyskać dodatkowe środki, ale nie do końca się one powiodły.  

 

Radni zaopiniowali autopoprawkę pozytywnie. (12 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poprosił o przedstawienie autopoprawki 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego w roku 2024. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że gmina może składać wniosek o 

dofinansowanie z funduszu rozwoju przewozów autobusowych na linie komunikacyjne 

wewnętrzne w Gminie Celestynów, które już działają od 2 lat. W celu skutecznego 

złożenia wniosku musi być podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w roku 

2024. Termin złożenia wniosku jest do 10 listopada 2023 roku. 

 

Radna Urszula Sabała zapytała o jakie środki się ubiegamy. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że poziom środków o jakie gmina się ubiega 

wynika z ustawy. Są to 3 zł z wozokilometra. Jeśli gmina uzyska takie dofinansowanie 

to będzie mogła realizować te przewozy w przyszłym roku. 

 

Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Gminy 

Celestynów. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zmniejsza się dochody majątkowe w kilku 

zadaniach inwestycyjnych z racji tego, że te zadania jeszcze są w toku realizacji i ich 

rozliczenie rozpocznie się w końcówce tego roku. Natomiast pozyskanie refundacji 

nastąpi po rozliczeniu a rozliczenie zakończy się w pierwszym kwartale przyszłego 

roku. Dotyczy to dużych zadań inwestycyjnych takich jak: budowa kanalizacji, SUW                

w Regucie, budowa drogi Dyzin-Glina. Zabezpiecza się środki w budżecie z wolnych 

środków na finansowanie tych zadań. Został zakończony proces zakupu i sprzedaży 

węgla. Dostosowuje się środki będące po stronie wydatków do tej kwoty, która już 

została wpisana po zakończeniu procesu sprzedaży. Kolejna zmiana dotyczy 

zabezpieczenia środków na zakup materiałów promocyjnych oraz jest kilka zmian w 

wydatkach bieżących w sołectwie Dąbrówka i Jatne, po zebraniach wiejskich. Deficyt 

budżetowy ulega zwiększeniu. Jest to zwiększenie o ponad 5 mln zł. W autopoprawce 

wprowadza się środki z budżetu województwa mazowieckiego na zakup samochodu 

dla OSP Dyzin i zabezpiecz się środki własne na realizację tego zadania.  



6 
 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt 

uchwały i autopoprawkę pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie elektroniczne 

nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Gminy 

Celestynów wraz z autopoprawką. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2, ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Celestynów na lata 2023-2038.  

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że w załączniku Nr 1 dokonano aktualizacji 

wieloletniej prognozy dla 2023 roku. Zmniejszono dochody ogółem o kwotę prawie 5 

mln zł. Zwiększono dochody bieżące a zmniejszono dochody majątkowe. Zwiększono 

wydatki ogółem o kwotę ponad 350.000,00 zł. Zwiększono przychody ogółem o kwotę 

5.306.212,00 zł, w tym na pokrycie deficytu w tej samej kwocie. W trzech 

przedsięwzięciach dotyczących miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego zmienia się termin realizacji tych przedsięwzięć. Wydłuża się ten 

termin do 2024 roku i przenosi część wydatków na 2024 rok. W przedsięwzięciu 

dotyczącym scalenia i podziału w Ostrowie zmniejsza się limit wydatków dla 2024 roku 

o kwotę 47.000,00 zł. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie pn.: ,,Usługi doradztwa 

podatkowego w zakresie rozliczeń podatkowych”. Wydłuża się okres realizacji 

przedsięwzięcia na 2024 rok, ze względu na to, że ta umowa nie zostanie zrealizowana 

w całości w 2023 roku. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt 

uchwały i autopoprawkę pozytywnie. 

Radny Robert Wicik zapytał, czy zostały jeszcze jakieś wolne środki nie 

wprowadzone do budżetu. Jeśli tak to w jakiej kwocie. 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że z wyliczeń wynikało, że wolnych środków 

jest 11.800.000,00 zł. W tej chwili w budżecie jest wprowadzone około 8.000.400,00 

zł, więc około 3 mln zł jeszcze zostaje wolnych środków.  
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Radny Robert Wicik zapytał, czy te wolne środki będą jeszcze wprowadzone do 

budżetu i kiedy. 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że po analizie budżetu zostały wprowadzone 

niezbędne zmiany. Jeszcze są inne środki zabezpieczone np. z Polskiego Ładu, które 

prawdopodobnie wpłyną w tym roku. Na razie nie ma potrzeby, aby angażować więcej 

wolnych środków.  

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie elektroniczne 

nad projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Celestynów na lata 2023-2038 wraz z autopoprawką. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2, ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na ostatniej Komisji projekt był szeroko 

dyskutowany. Sama zasadność zwiększenia została jasno wyartykułowana i Radni 

znają sytuację i potrzeby. W poczuciu odpowiedzialności za realizację zadań na 

poziomie akceptowalnym należy dysponować odpowiednią realizacją budżetu. Gmina 

realizuje zadania wynikające z ustawy. Nie można z nich zrezygnować. Koszt realizacji 

zadań z roku na rok znacząco ulega zwiększeniu miedzy innymi za sprawą rosnącej 

inflacji. Stąd na ostatniej Komisji zaproponowano stawkę zwiększenie podatku o 10%. 

W paragrafie 1, pkt 1: a) od gruntów związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej stawka wyniesie: 0,99 zł. b) od gruntów pod wodami powierzchniowymi 

stawka wyniesie: 5,31 zł. c) od gruntów pozostałych stawka wyniesie: 0,43 zł. d) od 

gruntów niezbudowanych objętych obszarem rewitalizacji stawka wyniesie: 3,10 zł. W 

paragrafie 1, pkt 2: a) od budynków lub ich części mieszkalnych stawka wyniesie: 0,87 

zł. b) od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności stawka 

wyniesie: 24,20 zł. c) od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej wyniesie: 12,10 zł. d) od budynków i budowli związanych z udzieleniem 

świadczeń zdrowotnych wyniesie: 5,47 zł. e) od budynków lub ich części pozostałych 

wyniesie: 6,60 zł. Stawka od budowli jest stała i wynosi 2% ich wartości. Jest to poziom 

inflacyjny i jest to minimum. Po zmianach systemu podatkowego są niższe wpływy z 

PIT-u. Gmina musi realizować zadania w wymiarze bieżącym, ale też inwestycyjnym. 
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Przy kontynuacji zadań dużych inwestycyjnych należy zabezpieczyć środki na ich 

dokończenie i oczywiście w miedzy czasie nowe zadania. Ubieganie się o nowe środki 

wiąże się z zabezpieczeniem wkładu własnego. Bardzo często ten wkład jest na 

poziomie do 50%. To zwiększenie jest na poziomie pond 500.000,00 zł zwiększenia 

dochodów budżetowych. To nie są miliony zł. Rocznie wychodzi to około 52 zł 

zwiększenia dla mieszkańca w skali roku. Jeśli ktoś wykaże trudną sytuację materialną 

spowodowaną różnymi okolicznościami to może oczywiście złożyć wniosek i może on 

zostać rozłożony na raty lub osoba może zostać zwolniona z takiego podatku czy też 

podatek umorzony.  

Na Sesję przybył Pan Radny Damian Krysztofik. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

na Komisji Radni większością zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie przy stawce 

10%. 

Radna Urszula Sabała powiedziała, że na Komisji była jedną z dwóch osób, które na 

Komisji optowały za tym, aby podatek pozostawić na niezmienionym poziomie. Na 

Komisji Radni otrzymali propozycje stawek. Nikt z Radnych nie miał możliwości 

przeanalizować tych stawek. W tej kadencji stawki były dwukrotnie zmieniane. Nigdy 

nie były to tak radykalne wzrosty. Radni mieli otwarte głowy i patrzyli na lokalną 

społeczności i te stawki wzrastały o 5%, o 2%, najwyżej o 9% w zależności jakiej 

pozycji dotyczyły. Takie radykalne podejście przy tym otoczeniu mikroekonomicznym 

jest bardzo radyklane. W 2018 roku, kiedy były podejmowane stawki na 2019 rok 

nawet niektóre pozycje były bez zmian. Najwyższy wzrost dotyczy budynków 

pozostałych, letniskowych i gospodarczych i innych. Dynamika proponowanej stawki 

do punktu wyjściowego, czyli do początku kadencji jest 172%, czyli o 72% wzrosły 

stawki. Jedna z wyższych dynamik dotyczy budynków mieszkalnych tj.: 20%. Być 

może, że jak się to porównuje do inflacji bieżącego półrocza do ubiegłego roku, w 

oparciu o które Minister Finansów proponuje te wzrosty, czyli 15%, to się wydaje mało. 

Należy jednak brać pod uwagę lokalną społeczność. Radna złożyła wniosek formalny 

o pozostawienie stawek podatku od nieruchomości na dotychczasowym poziomie.  

Radny Robert Wicik powiedział, że podtrzymuje swoje zdanie z Komisji i kwota 

pozyskana ze zwiększenia podatku nie jest duża i nie będzie miała znaczącego 

wpływu na budżet. Należy pomóc mieszkańcom, którzy są dotykani inflacją i 
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podwyżkami, przedsiębiorcom, którzy potencjalnie będą chcieli  w gminie otworzyć 

działalność. Były takie sytuacje, że niektóre gminy obniżały wręcz podatki, żeby 

ściągnąć firmy leasingowe, które rejestrują samochody. Mieszkańcy będą zadowoleni, 

że podatki nie są podnoszone. Jest dużo planów związanych z budownictwem, żeby 

ludność chciała w gminie mieszkać. Radny jest za nie podnoszeniem podatków. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że to co powiedziała Pani Radna Urszula 

Sabała tylko potwierdza prawidłową politykę ze strony samorządu Gminy Celestynów, 

że wtedy kiedy gmina nie musiała szukać ekstra dochodów to stawki podatkowe nie 

były podnoszone. One były na poziomie 3%, 5%. do momentu wzrostu inflacji, czyli 

tego roku i poprzedniego roku. Inflacja bardzo wpływa na koszty wykonywanych zadań 

i tak samo jak dotyka to mieszkańców, dotyka też samorządu. Samorząd jest takim 

samym klientem jeśli chodzi zakupy, czy to inwestycyjne, czy utrzymaniowe. Tak samo 

płaci za wodę, śmieci, energię elektryczną i gaz, musi zapewnić właściwe warunki 

oświaty, utrzymanie dróg, oświetlenie, zapewnić środki na linie komunikacyjne, gdzie 

jest też wkład własny. Ponadto w tym roku gmina dokładała z budżetu 1 mln zł do 

Gospodarki Komunalnej na realizację zadań z zakresu odprowadzania wody i 

odprowadzania ścieków a nie ma zgody regulatora na zwiększenie stawek. Jest to 

problem ogólnokrajowy. Niezależnie gmina realizuje historycznie największe 

inwestycje takie jak rozbudowa Szkoły a jest to dopiero pierwszy etap. Jest już 

ogłoszony przetarg na drugi etap rozbudowy Szkoły na kwotę do 5 mln zł. Gmina 

pozyskała pieniądze z Polskiego Ładu na wodkan 2 mln zł, do którego gmina też musi 

dołożyć środki. Gmina pozyskała środki z rządowego programu na termomodernizację 

Szkoły Podstawowej w Celestynowie, gdzie też musi dołożyć środki. Radni mieli 

możliwość przeanalizowania tematu, bardzo długo na ten temat toczyła się dyskusja. 

Radna Urszula Sabała powiedziała, że jest to kwota pół miliona, ona nie wpłynie 

drastycznie na budżet. 10% jest to najwyższy wzrost rok do roku na przestrzeni 5 lat. 

Zapytała ile dochodu z PIT było planowane a ile było otrzymane w tym roku.  

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że przed zmianą przepisów a był to rok 2019 

dochody z Pit były ponad 18 mln zł, a w tym roku dochody z Pit to jest trochę ponad 

14 mln zł. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie wniosek formalnej 

Radnej Urszuli Sabały o pozostawienie stawek podatku na poziomie 2023 roku. 
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Wniosek został przyjęty. (7 głosów za, 6 przeciw). 

Mecenas powiedział, że został przegłosowany wniosek formalny. Teraz należy poddać 

pod głosowanie zaproponowany projekt uchwały ze stawkami 10%. 

Radny Bogdan Strzeżysz powiedział, że został przegłosowany wniosek o 

pozostawienie stawek na dotychczasowym poziomie, dlatego dalsze głosowanie 

uchwały jest bezprzedmiotowe. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadzenie głosowania nad projektem 

uchwały jest konieczne. Projekt uchwały może być odrzucony lub przyjęty. 

Mecenas powiedział, że nie ma innego projektu uchwały z innymi stawkami. Uchwała 

musi być w tym momencie procedowana i zostanie albo przyjęta, albo odrzucona. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie elektroniczne 

nad projektem uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości. 

Uchwała nie została podjęta. (5 głosów za, 7 przeciw, 1 wstrzymujący). 

Ad. pkt 2, ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości Dąbrówka i Celestynów - ,,Cmentarz 

Celestynów. 

Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Bartłomiej Bandych 

powiedział, że główną przesłanką utworzenia planu jest powiększenie istniejącego 

cmentarza, na którym powierzchnia grzebalna został w znacznym stopniu już 

wykorzystana. Wskazane rezerwy terenowe na rzecz powiększenia cmentarza wiążą 

się również ze zwiększeniem stref sanitarnych obowiązujących dla obszarów 

grzebalnych. Stefy te wprowadzają znaczące ograniczenia w zagospodarowaniu 

terenów. W związku z powyższym granicą planu objęto wszystkie tereny przewidziane 

do powiększenia cmentarza, jak również tereny położone w zasięgu tych stref 

sanitarnych 50 m i 150 m od niego oraz obszar przyległy, który stanowi zwarty obszar 

urbanistyczny, położony w zachodniej części Celestynowa, ograniczony od wschodu 

ulicą Radzińską. Obszar planu wynosi około 52 hektary i jest obszarem tożsamym z 

obszarem zmiany studium, które zostało uchwalone na ostatniej Nadzwyczajnej Sesji 

Rady. Procedura planistyczna dotycząca planu została przeprowadzona zgodnie z 
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przepisami ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Projekt uzyskał 

wszystkie wymagane zgody, opinie oraz uzgodnienia, w tym także zgody na 

przeznaczenie gruntów leśnych na cele nieleśne. W takcie procedury dwukrotnie 

odbyły się wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu oraz dwa razy została 

zorganizowana dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie planu rozwiązaniami. W 

trakcie wyłożeń do tutejszego Urzędu wpłynęło łącznie 50 uwag, z czego 22 zostały 

uwzględnione w całości, 10 w części a 28 zostało w całości nieuwzględnione. W 

przeważającej większości te uwagi były często ze sobą sprzeczne i wzajemnie się 

wykluczały. W związku z powyższym w Załączniku Nr 2 Radzie gminy zostało 

przedstawione łącznie 38 uwag w celu podania pod głosowanie Radzie gminy sposobu 

ich rozstrzygnięcie przez Wójta Gminy Celestynów. Tylko w przypadku podtrzymania 

przez Radę Gminy wszystkich rozstrzygnięć zaproponowanych przez Wójta możliwe 

będzie dalsze procedowanie uchwały. Wszystkie uwagi zostały szczegółowo Radnym 

przedstawione oraz omówione na ostatniej Komisji. Głosowanie odbywa się nad 

treścią i zaproponowanym rozstrzygnięciem zgodnie z treścią i zaproponowanym 

rozstrzygnięciem w Załączniku Nr 2. 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 1 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 2 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 3 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 4 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 5 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 6 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 7 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (10 głosów za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący) 
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Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 8 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 9 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 10 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 11 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 12 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 13 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 14 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 15 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 16 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 17 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 18 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (12 głosów za, 2 wstrzymujący) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 19 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (11 głosów za, 2 przeciw) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 20 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (11 głosów za, 2 przeciw) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 21 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 
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Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 22 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 23 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 24 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 25 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 26 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (13 głosów za) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 27 do wyłożenia pierwszego zostało 

utrzymane. (12 głosów za, 1 wstrzymujący) 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 1 do wyłożenia drugiego zostało 

utrzymane. (13 głosów za). 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 2 do wyłożenia drugiego zostało 

utrzymane. (13 głosów za). 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 3 do wyłożenia drugiego zostało 

utrzymane. (13 głosów za). 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 4 do wyłożenia drugiego zostało 

utrzymane. (10 głosów za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący). 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 5 do wyłożenia drugiego zostało 

utrzymane. (13 głosów za). 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 6 do wyłożenia drugiego zostało 

utrzymane. (13 głosów za). 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 7 do wyłożenia drugiego zostało 

utrzymane. (11 głosów za, 2 przeciw). 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 8 do wyłożenia drugiego zostało 

utrzymane. (11 głosów za, 2 przeciw). 
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Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 9 do wyłożenia drugiego zostało 

utrzymane. (13 głosów za). 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 10 do wyłożenia drugiego zostało 

utrzymane. (11 głosów za, 2 przeciw). 

Rozstrzygniecie Wójta dotyczące uwagi Nr 11 do wyłożenia drugiego zostało 

utrzymane. (13 głosów za). 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poddał pod głosowanie stwierdzenie, że 

zapisy planu nie naruszają ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Celestynów przyjętego Uchwałą Nr 177/16 

Rady Gminy Celestynów z dnia 27 października 2016 roku zmienionego Uchwałą Nr 

533/23 Rady Gminy Celestynów z dnia 17 października 2023 roku. 

Radni głosowali za. (13 głosów za). 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie 

elektroniczne nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Dąbrówka i Celestynów - 

,,Cmentarz Celestynów. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za) 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 

Ad. pkt 2, ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 524/23 Rady Gminy Celestynów z 

dnia 31 sierpnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Celestynów. 

Kierownik ZOSZ Edyta Wrzosek  powiedziała, że zmiana Uchwały Nr 524/23 z dnia 

31 sierpnia 2023 roku wynika z uwag nadzoru prawnego Wojewody. W paragrafie 1 

zmienia się tylko numeracja. Kolejne zmiany dotyczą samych wniosków. Zostały one 

od nowa wprowadzone. 
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Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie 

elektroniczne nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 524/23 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 31 sierpnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu 

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 

terenie Gminy Celestynów. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za) 

Ad. pkt 2, ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że głosowanie odbędzie się w 

sposób tajny. Zespół opiniujący kandydatów na ławników pozytywnie zaopiniowała 

kandydaturę Pani Teresy Urszuli Terleckiej na ławnika do Sądu Okręgowego 

Warszawa – Praga w Warszawie i stwierdził, że spełnia ona wszystkie wymogi 

określone w ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych. 

Komisja Skrutacyjna w składzie: Radna Wiesława Przedlacka, Radny Łukasz 

Lewandowski i Radny Paweł Floriańczyk stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania 

kandydatka na ławnika do Sądu Okręgowego Warszawa- Praga w Warszawie Pani 

Teresa Urszula Terlecka została wybrana ławnikiem do Sądu Okręgowego Warszawa-

Praga w Warszawie na kadencję 2024-2027. (12 głosów za, 1 przeciw, 0 

wstrzymujących). 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że protokół Komisji Skrutacyjnej 

będzie załącznikiem do uchwały. 

Ad. pkt 2, ppkt g) 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Gminy Celestynów w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy Celestynów, jej utworzenia i nadania 

statutu. 

Sekretarz Gminy Krzysztof Boczarski powiedział, że w ubiegłym roku została 

powołana Młodzieżowa Rada Gminy. W Statucie jest zapis, że w przypadku rezygnacji 

radnego, na jego miejsce powoływany jest kolejny Radny według kolejności na liście 
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rezerwowej. Nie zdało to egzaminu. Osoby z listy rezerwowej nie chciały objąć 

mandatu. Wobec czego w tym projekcie wprowadza się mechanizm wyborów 

uzupełniających. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie 

elektroniczne nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę Rady Gminy Celestynów 

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy Celestynów, jej 

utworzenia i nadania statutu. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za) 

Ad. pkt 2, ppkt h) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla społeczności lokalnej 

miasta Gliniany w obwodzie lwowskim w Ukrainie w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa. 

Kierownik Referatu Promocji Michał Niemiec powiedział, że w dniu 23 października 

2023 roku Burmistrz miasta Gliniany skierował do Wójta Gminy Celestynów  pismo z 

prośbą o pomoc rzeczową. Potrzeby ujęte w piśmie dotyczą zakupu ciepłej odzieży i 

obuwia dla mieszkańców miasta znajdujących się w trudnej sytuacji spowodowanej 

konfliktem.  Udziela się pomocy rzeczowej dla społeczności lokalnej miasta Gliniany w 

obwodzie lwowskim w Ukrainie. Na udzielenie pomocy rzeczowej, o której mowa w § 

1 przeznacza się kwotę do 10.000,00 zł ze środków bieżących budżetu Gminy 

Celestynów na 2023 rok. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie 

elektroniczne nad projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

społeczności lokalnej miasta Gliniany w obwodzie lwowskim w Ukrainie w związku z 

konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za) 
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Ad. pkt 2, ppkt i) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla społeczności lokalnej 

miasta Żytomierz w rejonie żytomierskim w Ukrainie w związku z konfliktem zbrojnym 

na terytorium tego państwa. 

Kierownik Referatu Promocji Michał Niemiec powiedział, że W dniu 23 października 

2023 roku Burmistrz miasta Żytomierz skierował do Wójta Gminy Celestynów  pismo 

z prośbą o pomoc rzeczową. Potrzeby ujęte w piśmie dotyczą zakupu leków na 

przeziębienie, infekcje wirusowe, choroby gardła dla mieszkańców znajdujących się w 

trudnej sytuacji spowodowanej konfliktem. Udziela się pomocy rzeczowej dla 

społeczności lokalnej miasta Żytomierz w rejonie żytomierskim w Ukrainie. Na 

udzielenie pomocy rzeczowej, o której mowa w § 1 przeznacza się kwotę do 10.000,00 

zł ze środków bieżących budżetu Gminy Celestynów na 2023 rok.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie 

elektroniczne nad projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

społeczności lokalnej miasta Żytomierz w rejonie żytomierskim w Ukrainie w związku 

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za) 

Ad. pkt 2, ppkt j) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego w roku 2024. 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że jest to kolejna uchwała dotycząca 

transportu zbiorowego, podejmowana co roku już od kilku lat. Podjęcie uchwały jest 

niezbędne, aby wystąpić o dofinansowanie. Dofinansowanie jest rzędu około 

500.000,00 zł na rok. Wkład własny to około 100.000,00 zł.  

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że opinia Komisji dotycząca 

uchwały  jest pozytywna. 
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie 

elektroniczne nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w roku 2024. 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za) 

Ad. pkt. 3 

Sprawozdanie z działalności Wójta pomiędzy Sesjami. 

Ad. pkt. 4 

Radni nie mieli Interpelacji, zapytań i wniosków. 

Ad. pkt. 5 

Radny Łukasz Lewandowski poprosił o informację na temat budowy tunelu. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że gmina jeszcze nie otrzymała pozwolenia na 

budowę od Starosty Otwockiego. Gmina otrzymała na kilka dni przed upływem tego 

zezwolenia postanowienie o potrzebie uzupełnienia tego wniosku i udzielenia 

odpowiedzi na jedno pytanie. Gmina oczywiście przygotuje stosowną odpowiedź. 14 

listopada będzie rozpatrywana przez Wojewódzki Sąd Administracyjny skarga Gminy 

Celestynów na uchwałę Rady Powiatu Otwockiego dotyczącą zmiany kategorii drogi 

ul. Jankowskiego. Trwają negocjacje i rozmowy z firmą wykonawczą dotyczącą 

roszczeń o zwiększenie wynagrodzenia na prace projektowe i na prace wykonawcze.  

Radna Urszula Sabała zapytała czy środki z Polskiego Ładu są przeznaczane na tego 

typu inwestycje jak tunel i czy wykonawca ,,Warszawskie Mosty” nie żąda jakiś 

odszkodowań za zwłokę w realizacji umowy. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na jedno i drugie pytanie odpowiedź brzmi 

nie. 

Radny Wiesław Jagiełło powiedział, że jest jedna droga wyjazdowa w Pogorzeli jako 

objazd przez las do Świerku. Gmina podejmuje działania, aby ta droga była równana, 

podsypywana. We wtorek było równanie na wniosek Urzędu Gminy. Po deszczach 

znów są doły. Zapytał czy nie można by było na środku drogi wysypać pas o szerokości 

3 m z tłucznia o frakcji do 30 mm. Tylko na ten okres objazdu. Jest jeszcze przed nami 

kilkanaście dni objazdu. Prośba o interwencję z poziomu gminy. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że gmina cały czas interweniuje jeśli chodzi o 

stan tej drogi. Odbywają się spotkania z udziałem najwyższych władz powiatowych i 

radnych powiatowych, dyrekcji zarządu dróg powiatowych i wykonawcy. Te działania 

ze strony zarządu i wykonawcy są podejmowane. Te warunki, które teraz są wpływają 

niekorzystnie na stan nawierzchni tej drogi, która jest dociążona ruchem. Jeżeli powiat 

ogłaszając przetarg na realizację tego przedmiotu zamówienia nie uwzględnił nie 

uwzględnił przygotowania i zapewnienia tej drogi przez wykonawcę, to jest w tym 

momencie nierealne. Urząd jednak będzie nadal monitorował sytuację i wnioskował 

do starosty o podejmowanie działań. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala podziękował Wójtowi i wszystkim 

pracownikom oraz Gospodarce Komunalnej, że na jego osiedli kanalizacja funkcjonuje 

od 12 października.  

Radny Wiktor Piasecki również podziękował Wójtowi, za uruchomienie kanalizacji w 

Dąbrówce. 

Ad. pkt. 6 

Protokół z Sesji z dnia 28 września 2023 roku został przyjęty w głosowaniu 

elektronicznym. (13 głosów za). 

Ad. pkt.7 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poinformował, że do 25 listopada br. odbędą 

się warsztaty budżetowe. Poprosił przewodniczący Komisji o zaopiniowanie budżetu 

we własnym zakresie.  

Kierownik GOPS zaprezentowała sprzęt rehabilitacyjny, który Ośrodek zakupił za 

grant w wysokości 20.000,00 zł. Sprzęt jest dla mieszkańców. Będzie wypożyczany. 

To są wózki inwalidzkie, koncentratory tlenu, kule, balkoniki, inhalatory i materace.                   

W Ośrodku trwają pace nad regulaminem i umową. Podziękowała Pani Skarbnik za 

pomoc w opracowaniu umowy. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że 18 października br. odbyła się 

ogólnokrajowa gala powszechnej dwujęzyczności. Gmina Celestynów została 

wyróżniona nagrodą ambasadora dwujęzyczności. Kierownik Zakładu Szkół również 

została wyróżniona nagrodą specjalną. Został wprowadzony pakiet dla 
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nowonarodzonych. Planowane jest rozszerzenie tego Programu na klasy szkoły 

podstawowej 1-3. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady Sesji. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                

 

 


